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فيلمسازي درباره حضرت فاطمه زهرا(س) افتخار من است

انسيه شاهحسيني با اشاره به اين كه ما الگويي چون حضرت فاطمه زهرا(س) را داريم واقعاً جاي تأسف است كه زنان

سينماي ما به اين وضع اسفبار به تصوير كشيده شوند، گفت: باعث افتخارم خواهد بود كه به آن شعور برسم كه روزي

درباره حضرت زهرا (س) فيلم بسازم.

انسيه شاهحسيني با اشاره به اين كه ما الگويي چون حضرت فاطمه زهرا(س) را داريم واقعاً جاي تأسف است كه زنان سينماي ما به
اين وضع اسفبار به تصوير كشيده شوند، گفت: باعث افتخارم خواهد بود كه به آن شعور برسم كه روزي درباره حضرت زهرا (س) فيلم

بسازم.

انسيه شاهحسيني در گفتوگو با خبرنگار سينمايي باشگاه خبري فارس "توانا "، در پاسخ به اين سؤال كه چرا درباره حضرت فاطمه
زهرا (س) و ايجاد شخصيت ما به ازاي امروزي ايشان به عنوان الگوي زن مسلمان، در سينماي ايران كم كاري شده است و در اين
خصوص بايد چه كار كرد، بيان داشت: مدتي است موجي از ساخت فيلمها با مضمون ديني باب شده است كه البته بسيار مطلوب
است اما مهمترين سؤالاتي كه در اين راستا مطرح ميشود اين است كه آيا حقيقتاً سينماي ما داراي تفكر فاطمهگونه است و از سويي

اين كه چه ميزان شرايط و ارتباطات ما در سينما تداعي كننده امنيت شغلي و سلامت رواني است؟
وي در ادامه افزود: زماني كه براي به تصوير كشيدن ماجراهاي كتاب &#171;دا»، تن انسان به لرزه در ميآيد، ورود به مباحثي چون

روايت و شخصيتپردازي درباره معصومين، به راستي سخت خواهد بود.
اين فيلمساز درادامه تأكيد كرد: متأسفانه فضاي امروز سينماي ايران داراي تفكر فاطمهگونه نيست، چراكه در ابتدا سينماگر بايد

دردرون خود احساس امنيت كند و پس از پالايش روح، به مرحله شناخت و پس از آن انتخاب برسد.
اين كارگردان در عين حال شخصيتپردازي زنان در سينماي ايران را مورد انتقاد قرار داد وگفت: زماني كه ما شخصيت بزرگواري چون
حضرت فاطمه زهرا(س) را براي الگوسازي داريم واقعاً جاي تأسف است كه زنان سينماي ما به اين وضع اسفبار به تصوير كشيده

شوند.
شاهحسيني خاطرنشان كرد: برخي از مفاهيم وجود دارد كه انسان براي ورود به آن بايد با وضو وارد شوند، اما اين شرايط بر سينماي
ما حكم فرما نيست، گرچه بنده به شخصه اميدوارم به لطف خداوند و مديريت درست مسئولان فرهنگي مطهر و هنرمندان مطهر،

شرايط مطلوب فراهم گردد و فضولات سينمايي از ذهن مخاطب خارج شود.
وي در ادامه گفت: ورود صحيح هنرمند به حيطه موارد مذكور، كمتر ازشهادت نيست و اگر روزي بنده نيز به آن مرحله از شناخت و

شعور برسم باعث افتخارم خواهد بود كه دراين خصوص فيلم بسازم.

0 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/19081/

